
 

Formulier schriftelijke vragen raadslid aan college of burgemeester 
 
Schriftelijke vragen van een raadslid aan het college of de burgemeester ingevolge artikel 33 
van het Reglement van orde van de vergaderingen en andere werkzaamheden van de gemeenteraad 
 

Naam indiener: Adriane Keulen  

Fractie: 

 

Datum: 6 mei 2025 

Onderwerp: Dameskegelclub ONA 

Vraag/vragen: 1. Wat vindt het college van deze kwestie? Los van de inhoud die heel 
eenvoudig is op te lossen,  is er nog niet eens een gesprek geweest 
met de dames?  

2. Wat vindt u ervan dat er zo met verenigingen wordt omgesprongen? 
Waarom zijn we niet blij met deze club en koesteren we een 
vereniging die bijna 65 jaar bestaat niet? Een buurtpunt zou de rode 
loper voor hen moeten uitleggen. Naast de verbindingen die er 
ontstaan door het gezellig samenzijn is het ook een sportieve 
activiteit.  

3. We verzoeken het college om ervoor zorg te dragen dat er voor de 
dameskegelclub ONA weer een kegelbaan ter beschikking wordt 
gesteld in de Koffiepot. Kunt u dit beloven? Zo ja, graag hier een 
termijn aan verbinden. Zo Neen, dan graag uw gemotiveerde 
onderbouwing hiervoor.  

4. De OPH ziet verenigingen als een belangrijk fundament van onze 
samenleving. Is er een specifiek gemeentelijk verenigingsbeleid? En 
zo ja, kunt u aangeven wat hiervan de status en inhoud is en op 
welke verenigingen dit zich richt? En zo neen, waarom is het er niet?  

Toelichting op 
vraag/vragen: 

De dameskegelclub ONA uit Hoensbroek bestaat bijna 65 jaar. Een mooie 
mijlpaal. Een club om trots op te zijn en die we dan ook zeker in ere moeten 
houden. Helaas worden de dames niet gesteund in hun wens om weer te 
kunnen kegelen in het buurtpunt de Koffiepot.  

Tot in de Coronaperiode heeft men gebruik gemaakt van de kegelbaan bij 
buurtcentrum De Koffiepot. Dit was tegen een tarief van 28 euro per week. Het 
duurde toen te lang voordat de baan weer open ging en de dames zijn 
overgestapt naar Hendriks Sportpaleis in Hoensbroek. In de beginfase rondom 
de coronatijd betaalde men een tarief van 60 euro. Inmiddels is dit met bijna 
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30% gestegen naar 75 euro. Dit is voor de club moeilijk betaalbaar. Inmiddels 
zijn er hierdoor leden afgehaakt. De club beschikt momenteel over 15 leden. 

De dames zijn al geruime tijd bezig om weer bij de Koffiepot te mogen kegelen. 
Er is diverse keren gemaild met een opbouwmedewerker van Hoensbroek van 
‘’ Buurtteams Heerlen”.  De mails van de club bestrijken inmiddels al een 
aantal maanden. De kegelclub krijgt steeds te horen dat men ermee bezig is en 
voor hen is het niet helder iof de persoon die erover moet besluiten, nu niet 
thuis geeft of dat er sprake is van defecte kegelbanen of dat er wellicht 
onderhoud nodig is. Er gaan verschillende verhalen de ronde. Daar de dames 
niet verder komen, heeft men een beroep gedaan op de OPH. U kunt zich 
voorstellen dat de OPH het zeer treurig vindt dat de dames niet geholpen 
worden en dat ze steeds worden ‘afgepoeierd’. Zo moeilijk kan het toch niet 
zijn om met hen in gesprek te gaan over het weer mogelijk maken van het 
kegelen in de Koffiepot. Temeer er 2 kegelbanen voorhanden zijn. Zelfs een 
gesprek heeft er tot op heden nog niet met hen plaatsgevonden.   

Voor de OPH zijn onze verenigingen het kloppend hart van onze samenleving. 
Zij leveren een cruciale bijdrage aan onze sociale infrastructuur. Ze bevorderen 
de gezondheid en leefbaarheid en zorgen voor waardevolle verbindingen. Zo 
weten de dames van ONA  elkaar ook te vinden voor steun buiten de wekelijkse 
kegeluren om.  

(indienen bij griffie@heerlen.nl) 


